
Lloret Futur tindr� un consell assessor de ve�ns i sindicats

El ple va aprovar, amb l'�nic vot en contra dels regidors del Millor, crear

aquest ens que far� propostes

El regidor de Turisme, Joan Gou, a la dreta, al costat

del regidor de Seguretat, Josep Llu鱈s Llirin坦s, i el

por taveu del MILLOR, Marc Fuer tes, en un ple. Foto:

QUIM PUIG.

El ple de l'Ajuntament de Lloret va aprovar amb el vot favorable de

tots els grups excepte el Moviment Independent de Lloret (Millor),

que hi va votar en contra, modif icar els estatuts de la societat

Lloret Futur i crear un consell assessor que s'integrar� a Lloret

Turisme. En aquest consell hi haur� representats, per primer cop,

membres de les associacions ve�nals, sindicats i regidors de tots

els par tits pol�tics del consistori. L'�rgan ser� consultiu i la seva

funci� ser� fer propostes per millorar el turisme a la destinaci�,

per� les seves decisions no seran vinculants.

Tots els grups van aplaudir que es doni cabuda a l'ens de Lloret

Turisme a sindicats i ve�ns, excepte el por taveu del Millor, Marc

Fuer tes, que ho va batejar com un foc d'encenalls i va vaticinar que

el nou consell assessor no tindr� cap mena d'efectivitat. El regidor

de Turisme, Joan Gou, va remarcar que el nou consell no substituir�

la direcci� operativa de Lloret Turisme, i va recordar els inicis de la societat Lloret Futur, que es va crear el 1992.

Fuer tes va af irmar que l'equip de govern l'�nic que ha fet f ins ara Ò�s preguntar a la ciutadaniaÓ i nom�s s'est�

Òper fer reunions, pressupostos par ticipatius i ara un consell assessorÓ. ÒVost�s deuen tenir una idea de com ha

de ser el turisme, o tot es basa a preguntar als ciutadans qu� en pensen?Ó, va preguntar.

La resta de grups, per la seva banda, van donar la benvinguda als canvis. El regidor no adscrit Enric Mar t�nez va

destacar la impor t�ncia que Òel diner p�blic de Lloret Futur, que f ins ara passava per la f irma de l'alcalde, el

gerent i el president d'un gremi, ara passa totalment a mans p�bliquesÓ. Miguel Gracia (ICV-EUiA) va destacar

que el turisme Ò�s cosa de totsÓ i f ins ara l'Ajuntament Ðsegons va dirÐ Òhi posava els diners per� uns quants

decidienÓ, referint-se a la inf lu�ncia del sector empresarial. El por taveu d'ERC i exregidor de Turisme, Jordi

Orobitg, va negar, per�, que els empresaris de la direcci� operativa haguessin condicionat la pol�tica tur�stica de

l'Ajuntament. ÒMai s'ha dut a terme una votaci� a la direcci� operativa quan he estat regidor de Turisme;

normalment les coses es feien per consensÓ, va destacar.
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